



Annemarie Börlind Anti-Aging Sun Cream SPF 30

安玛莉柏林抗老化防晒霜SPF 30

There is nothing more imperative than using sunscreen rated SPF 30 or higher in order to keep our skin younger and healthier.

Ultraviolet (UV) rays from the sun are harmful to the skin, especially for those who are regularly exposed to direct sunlight or even reflected sunlight such as when you're driving, especially in the afternoon when sun rays are the strongest. Avoiding the sun is not enough either as indoor lighting can also cause damage to the skin due to ultraviolet radiation (UVR) that can penetrate the skin causing dullness and other skin problems.

Sun damage may cause skin to become dry, forming fine lines and wrinkles. It can also cause pigmentation, a loss of elasticity, and in some cases cause the skin to become sensitive.

How do we prevent premature aging of the skin due to sun damage? By using sun protection! Using a good sun protection product helps to minimize skin damage due to UV or UVR, preserving a healthy complexion and beautiful skin. It's important to select a sun cream that is natural, not containing chemicals that are harmful to the body, and having the right texture that does not clog the pores.

Annemarie Börlind SUN

Using advanced technology and valuable plant extracts, Annemarie Börlind has developed sun products that fulfil today's requirements and guidelines. Every product complies with the European Commission's strict requirements regarding protection against UVA and UVB rays.

You may like to know that no mineral UV filters, such as titanium dioxide or zinc oxide, have been deployed in any of the Annemarie Börlind Sun products. Instead, only organic UV filters are used. The organic sun protection filters offer good skin-compatibility. They guard against the danger of the side effects and after effects of sunburn.

要保持肌肤年轻、健康，没有任何护肤程序要比使用 SPF30或更高防晒系数的防晒霜来得更重要。

阳光紫外线（UV）会伤害皮肤，那些经常暴露在阳光直射下或受到阳光反射的驾驶人士可要特别注意。此外，中午时段太阳紫外线更尤其强烈。但是不晒太阳也不代表可完全保护肌肤免受紫外线的伤害，这是因为室内照明灯放射的紫外线也可损害皮肤。紫外线可射透皮肤，导致皮肤看起来暗无光泽及产生其他皮肤问题。

晒伤可会导致皮肤变得干燥，形成细纹和皱纹。它也可导致皮肤色素暗沉，流失弹性，有时候皮肤也可能变得敏感。

那么要如何防止皮肤因晒伤而造成皮肤过早老化的问题呢？使用防晒霜吧！只要使用好的防晒产品，就有助于减少因紫外线或紫外线辐射造成的皮肤损伤问题，同时还能保持肌肤健康美丽。因此，选用天然无含化学物质的防晒霜是非常重要的，不但不会堵塞毛孔，也对身体无害。

安玛莉柏林防晒系列

透过采用先进的技术和珍贵的植物提取物，安玛莉柏林成功研发一系列的防晒产品，并达到最新的产品研制要求与指南。所有的产品都符合欧盟的严格要求，可对抗UVA和UVB的照射伤害。

所有安玛莉柏林防晒系列产品从不使用任何矿物紫外线过滤镜，如二氧化钛或氧化锌。相反的，只使用有机紫外线过滤镜。有机防晒过滤镜可提供皮肤良好的相容性。它可预防日晒后的副作用或后遗症的发生。

**ANNEMARIE BÖRLIND SUN**

- ✓ Skin-compatibility and efficacy scientifically confirmed by independent test institutes
- ✓ 100 % vegetarian
- ✓ Free of genetically modified plants
- ✓ Free of synthetic colourings
- ✓ Free of parabens
- ✓ Free of silicones
- ✓ Free of mineral oil derivatives (such as parabens and PEGs)

安玛莉柏林防晒系列

- ✓ 经独立测试机构的科学研究证实可提供皮肤相容性和有效性
- ✓ 100%植物性产品
- ✓ 不含转基因植物成分
- ✓ 不含合成色素
- ✓ 不含苯甲酸酯防腐剂
- ✓ 不含硅油
- ✓ 不含矿物油衍生物（如苯甲酸酯和聚乙二醇）

Annemarie Börlind Anti-Aging Sun Cream SPF 30

Annemarie Börlind Anti-Aging Sun Cream SPF 30 provides high levels of protection from the sun and natural care all in one.

It contains an extract from the cell wall of the kombu algae, which protects the skin against damage from UV light. This extract is why the kombu algae can be exposed to the sun without protection at low tide. The algae is also rich in vitamins A and E, which form a natural anti-aging complex that protects against skin aging. Annemarie Börlind Anti-Aging Sun Cream also contains panthenol, which increases moisture retention in the skin.

Annemarie Börlind Anti-Aging Sun Cream SPF 30, an anti-aging and moisturizing complex that gives you optimum protection from damaging UV rays. It is also ideal for sun protection during winter sports.

When to apply sunscreen?

As a general rule, apply sunscreen generously before going outdoors. It takes about 15 to 20 minutes for your skin to absorb the sunscreen. If you wait until you are in the sun to apply sunscreen, your skin is unprotected, which may cause burning or skin damage.

If you need to apply makeup after sunscreen, follow these steps:

1. Wait 3-5 minutes for the sunscreen to set before applying foundation.
2. Make sure you apply foundation in smooth, downward motions.
3. Do not rub or use back-and-forth motion.
4. Do not use excessive pressure and do not over-blend.

安玛莉柏林抗老化防晒霜SPF30

安玛莉柏林抗老化防晒霜SPF30提供肌肤天然全保护的最高水平护理功能。

其中成份——昆布海藻细胞壁中的提取物，含有一种特殊的脂质，可防止紫外线损伤皮肤。这就是为什么昆布海藻可以在海水退潮时，完全不受任何的保护暴露在阳光底下。海藻也富含维生素A和E，这意味着它含有一种天然的抗老化复合物，可防止皮肤过早老化。而另外活性成份——泛醇，则可提供皮肤保湿功能。

安玛莉柏林抗老化防晒霜SPF30是一种天然抗老化和滋润肌肤的复合物，提供最高效的保护，让您的肌肤免受紫外线损害。它也非常适合于冬天运动时的防晒保护。

什么时候该擦防晒霜？

一般而言，必须在出门前就擦上防晒霜。这是因为肌肤需要15至20分钟的时间来吸收防晒霜。如果等到暴露在阳光下时才来涂抹防晒霜就已经太迟了，肌肤没有受到防晒，还很可能造成日炙或晒伤。

若在涂抹防晒霜后需要化妆，请遵循以下步骤：

1. 请等待3至5分钟让肌肤吸收了防晒霜后，才上粉底。
2. 以向下顺滑的动作涂匀粉底。
3. 不要前后来回摩擦。
4. 不要过度用力或过度混合。

PROMOTION 促销优惠

Enjoy
20% OFF
with every purchase of 1 bottle of Annemarie Börlind Anti-Aging Sun Cream SPF30
OR
30% OFF
with every purchase of 2 bottles or more.

购买1瓶
安玛莉柏林抗老化
防晒霜SPF30，
即可享有
20%的优惠折扣
或者
购买2瓶或更多
即可享有
30%的优惠折扣。

Terms and Conditions

1. Promotion period from 1 March to 30 April 2017, or while stocks last.
2. Promotion items carry full PV and 50% BV.
3. Not valid with any other concurrent promotions, Quantity Discount, or APP price.
4. All purchases must be on a single receipt to enjoy 30% discount.
5. NewLife™ reserves the rights to amend or change the terms and conditions without prior notice.

条款与细则

1. 促销活动期限：2017年3月1日至4月30日，或产品售完即止。
2. 促销产品带有完整的单位分数和50%的单位花红。
3. 不可配合其他同期间的促销活动、数量折扣或新生命自动导航平台计划价格。
4. 所有采购必须在同一单据上，才可享有30%的优惠折扣。
5. 新生命有权随时更改或修订促销活动的条款与细则，恕不另行通知。